



Protokoll Styrelsemöte V  
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2021-11-02

Lokal: zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar:  
*Erik Modéus, Alexander Yaghoubi, Emma Åsell, Golvash Salehi,  
David Selling, Rickard Sand, Isabella van Setten, Ava Bahadoran, Parvin Abbasi,  
Alif Ahmed*
- Övriga:  
*Zoltan Szabo*

Bilagor:

Protokoll styrelsemöte IV

Diskussionsunderlag demokratisering

---

**1. Mötets öppnande**

Mötet öppnar 17.30

**2. Val av sekreterare**

Alexander väljs in som sekreterare

**3. Val av justeringsperson**

Parvin väljs in som justeringsperson.

**4. Närvarande**

Samtliga i styrelsen förutom Oliwer och Hedvig. Även inspektör Zoltan är närvarande fram till 18.07.

**5. Adjungeringar**

Inga adjungeringar.

**6. Föregående mötesprotokoll**

Medicinska Föreningen  
Kårhus Örat  
Universitetssjukhuset, Ingång 73  
582 25 Linköping

[www.mflinkoping.se](http://www.mflinkoping.se)

[styrelsen@mflinkoping.se](mailto:styrelsen@mflinkoping.se)  
Org nr: 822002-0658  
Bankgiro: 5327-1789



**7. Bordlagda ärenden**

Inga bordlagda ärenden.

**8. Fastställande av dagordningen**

Dagordningen fastställs med tillagda punkter.

**9. Hälsorunda**

**10. Programansvarig informerar**

Eva är inte närvarande.

**11. Föregående period**

*11.1. Visionsmöte*

Styrelsen går igenom idéer och tankar som kom upp på visionsmötet. Diskuterar bl.a frågor och visioner kring arbetsmiljön, framtida evenemang, kommunikationstrukturer och informations- och marknadsföringsutskottet.

*11.2. Merchutlämning*

Merchutlämningen var lyckad.

*11.3. MF-Bio*

Många anmälda och närvarande på bion. Allt som allt var det ett lyckat evenemang.

**12. Kommande period**

*12.1. C-FUM*

C-FUM imorgon, flera ordinarie kan inte närvara och totalt kommer 5 personer från medicinska föreningen att närvara.



## 12.2. Ettans frackinvigning

Frackinvigning på torsdag för ettan.

## 13. LiMUR informerar

LiMUR hade möte igår, inga stora frågor som har kommit upp sedan senaste styrelsemötet. Från KRaM kom det enbart upp frågor från studenthåll kring VFU-frånvaro, vilket redan har behandlats. KUL frågan togs upp på consensus utbildningsutskottsmöte och en struktur verkar redan ha tagits fram för detta.

## 14. Medsex informerar

Medsex är inte närvarande.

## 15. Diskussionsunderlag demokratisering

På visionsmötet beslutades det att det skulle tas fram ett diskussionsunderlag som sedan ska presenteras för medlemmarna på FUM. Styrelsen diskuterar tankar kring diskussionsunderlaget samt för- och nackdelar kring en eventuell förändring med diskussionsunderlaget som grund. Styrelsen justerar och utformar ett färdigt diskussionsunderlag inför FUM. Erik ska diskutera diskussionsunderlaget med Oliwer innan det skickas ut till FUM presidiet. Återkoppling och feedback på underlaget kan skickas in till Erik senast den 4e november för eventuella ytterligare förändringar.

## 16. Övriga punkter

- K11

Projektgruppen har precis haft ett möte kring K11s sista föreläsning. Parvin drar punkten och berättar kring logstiken gällande bemanning av olika pass och ansvarsuppdelningen. Den begränsade utrustningen på örat är en begränsade faktor som påverkar. Styrelsen kommer fram till att köra flera pass för att underlätta bemanningen och arbetsbördan. Styrelsen kommer även fram till att man kan ha reservpersoner ifall det skulle uppstå



problem kring bemanningen. Söndag 7 november är deadline för att anmäla sig till de olika arbetspassen. Erik tar frågan kring diplomutdelning på studieorterna vidare på styrelseutskottsmötet nästa vecka.

- Gemensam PR med Medsex

Medsex kommer att hålla en finsittning inom en snar framtid och vill göra PR med styrelsen på örat. Styrelsen går med på att göra PR tillsammans med Medsex till sittningen. Frågan kring musikhjälpen läggs till som en diskussionspunkt på nästa möte.

- Kommunikation på Slack

Styrelsen diskuterar hur den interna kommunikationen går på slack och vad man kan göra för att förbättra den i framtiden.

#### 17. Utvärdering av mötet

#### 18. Nästa möte

Nästa möte är den 16e november.

#### 19. Mötets avslutande

Mötet avslutas 19.39

X 

Erik Modéus  
Ordförande

X 

Parvin Abassi  
Justeringsperson